
CESTA ALI PITNA VODA?
Mestni poslanei so 4. marca, na seji mestne skupščine, obravnavali zelo

pomembno temo za občino Moste-Polje. Razpravljali so namreč o osnutku
odloka o spremembah in dopolnitvata odloka o varstvu pitne vode. IVfed
poslanci in tudi med navzočimi člani mestnega izvršnega sveta se je sprožila
precej dolga in burna razprava. Čeprav je naslov tega odloka sicer zelo
suhoparen, se za njim namreč skriva tudi vprašanje, ali je pomembnejša zaščita
vodnega zajetja ali gradnja vzhodne avtoceste in dela severne obvoznice, ali pa
je pomembno in uresničljivo oboje. Poslanci so osnutek s številnimi pripom-
bami sprejeli.

nega plana že potrdila. Čeprav se je
mestni izvršni svet opredelil za grad-
njo teh dveh cest nad vodnim virom,
ob upoštevanju vseh tehničnih pogo-
jev za največjo možno varnost vira, je
njegov predsednik Marjan Vidmar

Razpravljalci so imeli veliko pri-
pomb ravno k skromnemu in po-
manjkljivo pripravljenemu gradivu.
Osnovna dilema pa je bila precej po-
enostavljena: ali se mestna skupščina
zavzema za zaščito vodnega vira
Hrastje ali za gradnjo vzhodne avto-
ceste in severne obvoznice, ki pote-
kata čez občini Bežigrad in Moste-
-Polje. nad tem vodnim virom, kar je
mestna skupščina s sprejetjem mest-

odločno nasprotoval taki rešitvi.
Poslanci so podali tudi več različnih

in tudi nasprotujočih si predlogov.
Predlog, da bi prestavili traso avtoce-
ste, je bil zavrnjen z obrazložitvijo, da

sta predvideni cesti del sistema ljub-
ljanskega prometnega obroča, ki so
ga usklajevali dolga leta. Drugi so se
potegovali za gradnjo cest predvsem
zato, ker sedaj podtalnici grozi veliko
večja ekološka katastrofa. ker tam po
nezaščitenih cestah prevažajo ne-
varne snovi v moščansko industrijsko
cono in iz nje. Ti so prepričani, da bi
bila podtalnica veliko manj ogrožena,
če bi večino tamkajšnjega prometa
usmerili po taki cesti. ki ne bi toliko
ogrožala podtalnice.

Številni poslanci pa se niso mogli
jasno opredelitt, predvsem zaradi po-
manjkljivega gradiva, zato je pričako-
vati še burno razpravo ob obravnavi
predloga tega odloka.
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